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„Pívo v menzách, transparentnější oblékání spolužaček a zavedení otočeného školného.“ S takovým program bude
o korunu krále   majálesu  bojovat Převtělení svatého Václava alias Václav Havlík, student práv a marketingové
komunikace a PR na Univerzitě Karlově, který se stal králem za UK pro rok 2012.
Kdo vás navedl, abyste kandidoval na krále?
Byly to moje spolužačky z marketingové komunikace a public
relations na Fakultě sociálních věd. Jeli jsme výtahem a jedna
z nich říkala: „Já když tě vidím, dala bych ti korunu.“ A prý
ať zkusím kandidovat na krále UK. Zjistil jsem, co to obnáší,
a rozhodl jsem se, že zkusím být tím, kdo naši univerzitu na
majálesu zaštítí.
Co je vaší hlavní předností, kvůli které byste se měl stát
králem majálesu právě vy?
Je to především můj racionální program, který zdobí mě i mou
družinu. Rozhodli jsme, že nebudeme slibovat nic jiného než
pot, krev, slzy a sex, drogy a rock’n’roll. Budeme se snažit o to,
vést kampaň skutečně na úrovni.

(Foto: Julie Zákostelecká)
Můžete představit svůj volební program?
Čtenáři se s ním mohou seznámit na mých   facebookových stránkách . Chceme horovat za zavedení píva do menz
a prosadit transparentnější oblékání děvčat, dost bylo roláků. Chceme se pobavit s autoritami o zavedení otočeného
školného, ministerstvo by pak platilo studentům za to, že studují. Neváhám využít pro kandidaturu své nadání, které mi
bylo dáno do vínku tím, že se do mě převtělil svatý Václav – hodlám tedy činit zázraky.

http://praha.majales.cz/
http://www.facebook.com/pages/i-Forum-%C4%8Dasopis-Univerzity-Karlovy-v-Praze/133129760058061#!/PrevteleniSvatehoVaclava
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Aby to nevypadalo, že jenom naprázdno mluvím, ve středu jsem byl v menze na Právnické fakultě a bavil jsem s paní
vedoucí o zavedení píva k obědu. Říkala, že mi vyjde vstříc, nápad se jí velmi líbil. V dohledné době by se to mělo
realizovat.
Pokud budu zvolen králem majálesu, rád bych založil osobní kancelář pro studenty, kteří řeší krizové situace při svém
studiu. Sám jsem jich už také několik prožil, proto si myslím, že jim v tomhle ohledu dokážu poradit. Případně pro ně
budu moci učinit i nějaké zázraky, pokud si je teď všechny nevyplýtvám na majálesu.
Studentům byste radil jen vy sám?
Já i řada mých družiníků, kteří mají v tomto ohledu také velké zkušenosti a byli by mi nápomocni. Zatím hledáme vhodné
místo, kde by kancelář mohla sídlit.
Už jste vykonal nějaký zázrak?
Hned na nominačním večeru jsem uzdravil svého kamaráda Borise, který celý večer chodil o berli a kulhal. Já ho však
před očima všech přihlížejících dal do pořádku a uzdravil, a to vše za zpěvu Svatováclavské legendy, kterou jsme sami
složili.
Jaký by podle vás měl král majálesu být?
Určitě by měl mít smysl pro humor a nadání k panování. To já mám díky tomu, že jsem převtělením svatého Václava.
Král musí mít také dobrou družinu a její podporu, kterou já za sebou také mám. Chtěl bych oslovit co největší počet
studentů. Král majálesu by měl být studentem UK, jako člen největší a nejstarší české univerzity má největší mandát
k zastupování studentů.
Kde se s vámi mohou lidé setkat ještě před majálesem?
Od začátku dubna, kdy jsme v centru Prahy postavili májku, probíhá až do majálesu studentský měsíc. Každý týden
se koná řada akcí, všechny spojuje to, že je tam zábava, hudba, zpěv a navíc se tam představují králové jednotlivých
škol. Každý ukáže nějakou disciplínu, předvede své schopnosti a také praví něco moudrého a představí svůj program.
Nejbližší akcí bude teď Jarní cyklojízda, kde budeme mezi sebou soutěžit v jízdě na šlapadlech. Chystáme se třeba
také na Strahovskou show, kde se budou konat zápasy v bahně.
Budete činit na těchto akcích další zázraky?
Jestli budu chtít v zápasu v bahně vyhrát, tak to opravdu budu muset další zázrak učinit. Když jsem viděl rozměry
ostatních kandidátů, bez zázraku to nepůjde. Zázraky ale budu muset šetřit, abych je využil na ty nejdůležitější věci.
Na majálesu budete Univerzitu Karlovu reprezentovat společně s miss UK Lenkou Volfovou. Už jste se spolu
setkali?
Ano, setkali, obrovská škoda, že jsem právě teď v celibátu. Je to velmi sympatická slečna. Už jsem měl tu čest s ní
spolupracovat, fotili jsme spolu propagační fotografie. Navzdory tomu, že jsem se před objektivem necítil úplně ve své
kůži, i díky ní fotografování proběhlo příjemně.
Kdo nakonec na fotografiích vypadá lépe?
Jednoznačně ona.
Co vás přimělo k celibátu?
Nebyla to přítelkyně, protože tu nemám. Bylo to osobní přesvědčení.
A chystáte se hledat královnu?
Pakliže bych se stal králem majálesu, není vyloučeno, že bych královnu hledal.
Mluvil jste o tom, že máte velkou podporu své družiny. Jak jste našel tak oddané poddané?
Lidé z Právnické fakulty i z marketingu a PR z Fakulty sociálních věd jsou velmi přičinliví a jsou pro každou legraci.
Nebylo proto těžké získat družinu. Oslovil jsem kamarády, představil jsem jim svůj program a oni souhlasili, že mi budou
oporou. Dokonce se mi podařilo do širšího týmu získat i dva studenty z Vysoké školy ekonomické. Náš program je natolik
zaujal, že konvertovali do družiny Univerzity Karlovy.
Vedle práv studujete právě marketingovou komunikaci a PR. Není zkušenost s kralováním dobrou praxí i pro
studium?
To určitě ano. Snažím se, aby můj projev a vystupování jako krále UK mělo určitou štábní kulturu. Pokud bych vyhrál
majáles, ale i nejenom za těchto okolností, přičiním se o to, aby byl obraz Univerzity Karlovy co nejlepší. Rozhodně se
snažím prezentovat tak, aby se za mě ostatní studenti univerzity nemuseli stydět.
Podpořte krále za UK   svými hlasy , aby se stal králem majálesu! Jestli jste hlasovali dostatečně, zjistíte na samotném
vyhlášení nového krále 4. května 2012 v pražské Stromovce.

http://praha.majales.cz/kral/prevteleni-sv-vaclava/
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